To: Jordan Securities Commission,	السادة ميئة الاوراق المالية
Amman Stock Exchange Company's Name: INVESTORS INDUSTRIAL AND PROPERTIES PLC	السادة بورصة عمان الصناعية والعقارية المساهمة العامة العا
Date: 03-02-2022 12:05:58 PM Subject: Other Material Information	العامة التاريخ: 03-02-2022 PM 12:05:58 2022 الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى
INVESTORS INDUSTRIAL AND PROPERTIES PLC announces the occurrence of the following material event:	تعلن شركة المستثمرون الصناعية والعقارية المساهمة العامة عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجوهري
Date of event: 02-02-2022	تاريخ الحدث الجوهري: 02-02-2022
Any law suits brought by or against the Company or any judicial or labor disputes that might materially affect the Company's financial position, whereby the Commission must be provided with a thorough report about such proceedings or disputes, and their expected impact on the Company's profitability and financial position	الدعاوى التي أقامتها أو أقيمت عليها أو أي نزاعات قضائية أو عمالية والتي قد يكون لها اثر مادي على المركز المالي للشركة مع تزويد الهيئة بتقرير واف عن تلك الدعاوى أو النزاعات، وأثرها المتوقع على ربحية الشركة ومركزها المالي
Based on the applicable disclosure laws and the required transparency, please note that the court of appeal have issued a decision IN CASE # (1409/2022) that developed from case # 3095/2019- against Arab Real Estate Development —ARED & others ordering to place an attachment on all assets of Arab Real Estate Development —ARED In the amount of 13 million 546 thousands and 382 JD in favor of The Investment Industrial And Properties Plc (IPRO). Based on the applicable disclosure laws and the required transparency, please note that the court of appeal have issued a decision IN CASE # (1409/2022) that developed from case # 3095/2019- against Arab Real Estate Development —ARED & others ordering to place an attachment on all assets of Arab Real Estate Development —ARED In the amount of 13 million 546 thousands and 382 JD in favor of The Investment Industrial And Properties Plc (IPRO).	السادة بورصة عمان / دائرة الافصاح المحترمين تحية وبعد بناء على قوانين الافصاح المتبعة والشفافية المطلوبة يرجى العلم بصدور قرار بحجز الاموال المنقولة والغير منقولة العائدة لشركة العرب للتنمية العقارية المساهمة العامة (العرب كورب) لمصلحة شركة المستثمرون الصناعية والعقارية وذلك بقيمة المبالغ المطالب بها والبالغة (13 مليون 546 الف و382 دينار) وذلك في الدعوى الاستثنافية رقم 2022/1409 المترفعة عن القضية البدائية الحقوقية رقم 3019/3095 المقامة بمواجهة كل من شركة العرب كورب وهيثم الدحلة وبشار الزعبي وعمادعبد الهادي.

Please accept our sincere thanks and appreciation.

Chairman of Board of Directors

User Name: Alaa Ghaleb Alabdllat

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Alaa Ghaleb Alabdllat